
 
 
 
 
  REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR VOJAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/23-01/32 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-12 
Rijeka,  12. srpnja 2023. 

 
 

ZAPISNIK  
SA 4. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 

4. sjednica VMO Vojak održana je 12. srpnja 2023. (srijeda) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 

 Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Ostojić, predsjednik VMO 
- Ružica Ažman, zamjenica predsjednika VMO 
- Marino Mataija, član VMO 
- Artur Moraal, član VMO 
- Nela Valerjev Ogurlić, članica VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 
Zapisnik sa 3. sjednice usvojen je jednoglasno. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Programske aktivnosti Vijeća MO Vojak za 2024. godinu- prijedlozi programa 
2. Osnivanje tematskih pododbora i definiranje njihovih voditelja i članova: 

 Pododbor za kulturu življenja 

 Pododbor za komunalna pitanja 

 Pododbor za mlade 
3. Dan MO 2023.- dogovor oko programske aktivnosti i raspodjela zadataka 
4. Prijedlog komunikacijske mreže s građanima Vojaka 
5. Dopisi službi i  građana  
6. Tekuća komunalna problematika 
7. Razno  

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
AD 1 

Sukladno uputama za prijavu programskih aktivnosti Vijeća mjesnih odbora za 2024. 
godinu, Vijeće mjesnog odbora Vojak planira u 2024. godini održati 5 programskih 
aktivnosti- Dan žena, Dan MO, Doček Sv. Nikole, Pričamo o Vojaku i Čisti Vojak.                 



Dan žena održati će se početkom ožujka. Dan MO tradicionalno se obilježava u rujnu. 
Doček Sv. Nikole planiran je za početak prosinca. Ciklus javnih tribina, edukativnih vodstava 
te kvartovskih razgovora pod nazivom Pričamo o Vojaku održavati će se u siječnju, travnju, 
rujnu i prosincu. Akcija Čisti Vojak provoditi će se kroz cijelu 2024. godinu kao niz ekoloških 
akcija koje će se održavati jednom mjesečno.    
Za realizaciju programskih aktivnosti planira se utrošiti 4.815,00 eura.  

  
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te su jednoglasno usvojeni prijedlozi 

programskih aktivnosti za 2024. godinu. 
 
 
 
AD 2 

Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, predložio je da se formiraju 3 pododbora koja će se 
baviti pitanjima kulture življenja, komunalnim pitanjima i mladima. Funkcije predsjednika 
pododbora obnašali bi članovi Vijeća koji bi u svojim domenama okupili građane sličnih 
interesa u svrhu poboljšanja djelovanja mjesnog odbora i aktivnog uključivanja građana u 
rad Vijeća mjesnog odbora Vojak. 
  

 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon duže rasprave jednoglasno je 

odlučeno kako se neće osnivati formalni pododbori, ali će određeni članovi Vijeća 
biti zaduženi za područja kulture življenja, komunalna pitanja i mlade te će po potrebi 
okupljati građane koji svojim savjetima i djelovanjem mogu pomoći uspješnijem radu 
Vijeća mjesnog odbora. 

 
 
 
AD 3 

Vijeće mjesnog odbora obilježiti će Dan mjesnog odbora krajem rujna 2023. godine. Prema 
planu programske aktivnosti koji je naslijeđen od prethodnog saziva Vijeća planirano je 
održavanje edukativne radionice o sigurnosti u prometu za djecu u sklopu koje bi se održala 
i likovna radionica, eko sajam, utrka građana u Parku heroja te polaganje vijenaca na 
spomenik NOB-a u ulici Drage Šćitara. Za realizaciju je planirano 1590,00 eura. 
 

 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon duže rasprave predložene su 

određene izmjene u programskoj aktivnosti koje ne bi utjecale na proračun. Dan MO 
obilježio bi se u subotu, 30. rujna 2023. godine. Eko sajam i radionice za djecu održale 
bi se u ulici Prilaz Vladimira Gortana na prostoru između pekarnice Vojak, kioska 
Tiska i prodavaonice Brodokomerca. Ideja Vijeća je da se navedeni prostor u 
budućnosti pretvori u zonu za pješake, a na obilježavanju Dana mjesnog odbora 
ispitao bi se stav građana i poslovnih subjekata koji djeluju na toj mikro lokaciji o 
samom prijedlogu. Umjesto radionice o sigurnosti u prometu organizirale bi se 
vrtlarska i likovna radionica, a na eko sajmu bi osim OPG-ova sudjelovala i učenička 
zadruga Josip Kulfanek koja djeluje u sklopu OŠ Vladimir Gortan. Na predmetnoj 
lokaciji održao bi se koncert glazbenog sastava. Na otvorenom igralištu Kampus 
(bivše Vojno igralište) održao bi se turnir u košarci. U dvorani OŠ Vladimir Gortan 
organiziralo bi se predavanje o Josipu Kulfaneku i njegovoj ostavštini te o Javnom 
prostoru i njegovom uređenju. Na spomenik NOB-a u ulici Drage Šćitara položiti će 
se vijenac i svijeća. Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedloge o održavanju Dana 
MO. Od nadležnih službi zatražiti će se suglasnost o korištenju javne površine, a od 
Odsjeka za mjesnu samoupravu zatražiti će se suglasnost oko izmjene programske 
aktivnosti. 



AD 4 
Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, predložio je da Vijeće organizira komunikacijsku 
mrežu s građanima Vojaka kako bi Vijeće moglo lakše komunicirati s građanima te ih 
uključiti u programske aktivnosti i rad Vijeća. Vijeće bi se ovlaštenim predstavnicima stanara 
obratilo putem dopisa u kojem bi se zatražila njihova suglasnost o načinu komuniciranja te 
predložilo da se ista odvija putem e-mail adresa koje bi ovlašteni predstavnici stanara 
dostavili tajništvu mjesnog odbora. 
  

 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon duže rasprave jednoglasno je 

odlučeno kako će svaki Vijećnik određeni broj dopisa dostaviti ovlaštenim 
predstavnicima stanara u svojem dijelu mjesnog odbora. 

 
 
 
AD 5.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građana koji se žali na buku 

ptica u večernjim satima u ulici Slavka Krautzeka. Također, u dopisu se navodi problem s 
izlaskom na krovište zgrade zbog velikog broja ptica koje se zadržavaju na istome. 

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Obzirom da se ne radi o javnoj 
površini već o stambenom objektu građanina će se usmjeriti da se obrati ovlaštenom 
predstavniku stanara kako bi se pronašlo rješenje za problem. 

 
 
 

AD 5.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu Odsjeka za komunalnu 

djelatnost kojem je prijavljen problem s prometnim znakom zaraslim u zelenio u ulici Drage 
Šćitara istočno od kbr. 11. Od nadležnih službi dobivena je informacija da je izdan nalog za 
orezivanje koje je u međuvremenu i odrađeno. 

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 5.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građanina koji se obratio 

Vijeću vezano za problem s nepropisnim parkiranjem ispred garaže u ulici Drage Šćitara 
kod kućnog broja 5. Iako je parkirno mjesto za invalide premješteno na drugu lokaciju vozila 
su i dalje parkirana na predmetnoj lokaciji te ometaju ulaz/izlaz iz garaže.  

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Rijeka plusu će se poslati upit o 
mogućnosti postupanja. 

 
 
AD 5.4. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građanke koja moli da se na 

dječjem igralištu između zgrada na adresi Nike Katunara 4 i 6 ukloni kamenje koje je ostalo 
nakon postavljanja nove sprave za igru. Također, predlaže se postavljanje antistres podloge 
ispod sprava te dodatna sprava za igru. 

   
 
 



Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Vijeće je kroz prijedloge Malih 

komunalnih akcija za 2024. godinu već uputilo prijedlog nadležnim službama za 
uređenje predmetnog igrališta. Nakon obrade prijedloga nadležne službe procijeniti 
će mogućnosti uređenja i sredstva potrebna za realizaciju. 

 

 
 
AD 6 

Vijećnik mjesnog odbora, gosp. Marino Mataija, predložio je da se napušteni poslovni 
prostor u ulici Nike Katunara, u blizini bivše papirnice TAZ sanira i uredi kako ne bi 
predstavljao opasnost za prolaznike i stanare obližnjih zgrada. Prostor je duže vrijeme 
zapušten, stakla su razbijena, a u prostoru se nakuplja smeće i glomazni otpad. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Vijeće će se dopisom obratiti 
nadležnim službama u Odsjeku za gospodarenje imovinom kako bi se predložila 
sanacija i uređenje prostora. 
 

 
AD 7 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 
Sjednica je završila u 21 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 4 (četiri) stranice. 
 
 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                         Saša Ostojić 


